
 
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde nr. 53 
Mandag den 15.januar 2023 kl. 17.30 – 20.00  
Det vil være muligt at få lidt mad, kl.17.00-17.30 i personalerummet. Mødet bliver afholdt i 
personalerummet. 
 
Forældrerepræsentanter  
Chanet Cesse Pihl: Camilla 7.E 
Mona-Lise Nørgaard Gamst-Halle: Mathilde 3.X, Matthea 1.C Afbud 
Michala Pernille Skovgaard Forsberg: Magnus 6.C, Felix 3.X Afbud 
Henrik Thormod Andersen: Rebecca 6.D 
Fatme Clementine Megahid: Viggo 2Y Afbud 
Sofie Bay Simony (Næst-forperson): Vitus 3.X, Hector 1.B 

Cecilie Lundkær (forperson for skolebestyrelsen): Herman 2.A  
  
Elevrepræsentanter:  
Emil Lindskov Garben 7A 
Magnus Fabian Jarhl Hansen 7A  

Medarbejderrepræsentanter:  
Mille Carlsen, lærer   
 
Thomas Schøtt, pædagog 
  
Ledelsesrepræsentanter:   
Kristoffer Færkel, skoleleder 

Peter Lund, faglig leder udskolingen 
 
 
  

  

Ordstyrer:  
Chanet 

Referent: 
Kristoffer Færkel 

 

D: Drøftelse B: Beslutning O: Orientering 

Dagsordenpunkt og sagsfremstilling  Referat  Tid   Ansvarlig  

1. Godkendelse af referat.  
  

Godkendt.  5 min  B Ordstyrer  

2. Nyt fra eleverne. 
  

Udskolingsfesten: 
Pynten blev ødelagt. 
En oplevelse af at der ikke var så meget 
frihed.  
Da det blev godt, blev festen lukket ned.  
De to elevrådsrepræsentanter har en masse 
gode ideer til hvordan det kan blive endnu 
bedre næste år. 

10 min O Elever 

3. Byggeri på Blaagaard. 
Tegningerne over de planer der ligger for 
byggeriet på Blaagaard og de kendte 
“gener” som det kommer til at medfører 
næste skoleår bliver fremlagt.  

Tegningerne for bygeriget på Blaagaard blev 
gennemgået. De er vedlagt som bilag til 
referatet. Det er skal renoveres eller ændres 
i bygningsmassen på den nuværende skole 
vil blive gennemført i sommerferien. Da der 
kan blive en presset proces i forhold itl at 
have tid nok er der giver mulighed ofr at 
arbejdet påbegyndes inden ferien i enkelte at 
lokalerne hvor det vurderes at være til 
mindst gene.  

I skoleåret 2024/25 vil Enghavegård skole stå 
uden officielt musiklokale og uden kantine 
rum. Der vil i det skoleår blive etablere et 

40 min O Kristoffer 



 
 

midlertidigt musiklokale og en noget mindre 
kantine.  

4. Tilbud til de særligt begavede 
elever (talenthold). Kristoffer 
fremlægger forskellige tilgange til 
at etablerer et sådan tilbud. 
Skolebestyrelsen bliver inviteret 
ind i at komme med input til hvad 
de ser af fordele og ulemper ved 
de forskellige tiltag.  

Der blev fremlagt 3 forskellige tilgange til 
etableringen af et sådan tilbud: 

1. En ekstra lærer (co-teacher) inde i 
undervisningen der kan hjælpe den 
faste lærer med, er udvikle på 
didaktikken så den i højere grad 
også kan imødegå elever der skal 
udfores særlig grad fagligt.  

2. En skemalægning af nogle af dansk- 
og matematiktimerne for nogle 
klasser på trinnet det giver mulighed 
for at arbejde med holddeling på 
tværs af klasserne. 

3. En “Valgfags” tilgang hvor eleverne 
på et trin eller en afdeling melder 
sig på valgfag efter spisepausen 
hvor der blandt andet vil kunne 
udbydes valgfag for de elever der 
har behov for særlig faglig 
udfordring.  

 

Der bliver foreslået at der bliver etableret 
hold der kan “udfordre” de 10-15 procent. 
Der er behov for en tydeligere afklaring af 
hvilken gruppe af elever et sådan tilbud skal 
henvende sig til. 

Lige nu bliver de forskellige tilgang vendt 
med medarbejder og så vil det blive taget op 
igen når skolen kommer længere i 
teamdannelsen og fagfordelingen. 

30 min O/D Kristoffer 

5. Skolen og IT/Skærm. Igennem et 
værdispil for vi tilkendegivet og 
talt om hvordan vi umiddelbart 
forholder os til forskellige udsagn 
omkring skolen og brug af 
it/skærme. 

Der blev spillet et “Værdispil” i relation til 
brugen af it i undervisningen.  

Det skabte en god samtale blandt de 
deltagende. Der var ikke markante 
uenigheder i forhold til de udsagn der var i 
spil.  

40 min D 
 

6. Informationspunkter.    
 

O Kristoffer 

7. Evt.  
Skoleudviklingssamtale 
Punkt fra Henrik 
  

- Der ønskes en tilkendegivelse af om 
Skolebestyrelsen opfordrer 
skoleledelsen til, at denne inviterer 
1-2 medlemmer fra 
skolebestyrelsen til den kommende 

15 min  
 



 
 

og fremtidige 
skoleudviklingssamtaler for 
Enghavegård skole. Henrik stemmer 
for forslaget. Øvrige er imod 
forslaget. 

- Kristoffer taler med skolelederen på 
Skovbrynet skole i forhold til det 
spring i  karaktergennemsnitet der 
er oplevet der. Hvad ligger bag? 

 Til kommende møder: 
- Baggrund for fald i 

kompetencedækningen. 
- Senere mødetid i udskolingen 

(marts) 

  
  

     

Sager udenfor dagsorden.     
  

 
   

 


